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Contactcommissie Jisp 

 

Verslag openbare vergadering 7 maart 2016 

 
Aanwezig: Anouk Scholtens, Jan Koene, Jim Praag en Kiki van de Nes. 

 

Gasten: Mvr A. Smit, Dhr N. Koelemeijer, Mvr I. van de Nes, Dhr H. Roeleveld,  

Mvr L. Beunder, Mvr Slegers, Dhr M. van der Kolk, Dhr J. Rijken (CDA), Dhr E. Rot,  

Dhr H. Mandjes, Dhr P. Vogel, Mvr E. Fens, Dhr. F Jonker.  

 

Afbericht: Dhr E. van Rijn  

 

 

1. Opening openbare vergadering. 

Voorzitter opent de vergadering 

 

2. Goedkeuring verslag vergadering 11 januari 2016 jl. 

Geen opmerkingen 

 

3. Dorpsvisie.  

 Wordt aan gewerkt nog geen verre gaande ontwikkelingen ten opzichte van vorige 

vergadering van 11 januari 2016 

- Sociale cohesie en ouderenzorg (Jim Praag)  

- Huisvesting (Kees van de Nes) 

- Historie en Identiteit van Jisp (Frank Jonker) 

- Verkeer en Veiligheid (Margo Planthof)   

 

4. Wijkbudget  

Anouk roept iedereen op om met ideeën te komen.  

 

De verlichting van de kerktoren is in onderzoek.  

 

5. Verkeersveiligheid met toelichting van Dhr Brouwer.  

´s middags voor de vergadering heeft Dhr Brouwer per mail een afbericht gestuurd dat 

hij helaas niet aanwezig kon zijn. Dit vond de contactcommissie zeer spijtig aangezien 

het al ver van te voren was gecommuniceerd  en dat eindelijk het plan Weiver zou 

worden uitgevoerd. Mvr Fens gaf als toelichting dat de Dhr Brouwer niet aanwezig was 

omdat het eerst nog in de Raad behandeld moest worden. Jim gaf als reactie naar Mvr 

Fens dat de contactcommissie in de veronderstelling was dat het plan om de paaltjes weg 

te halen sowieso uitgevoerd zou worden. Dit ook omdat in de zomer van 2014 Jim en 

Anouk een afspraak hebben gehad met Dhr Brouwer welke toen aangaf om de paaltjes 

op het weiver binnen een maand te willen verwijderen en hiervoor druppels terug te 

plaatsen. Mvr Fens geeft aan dat het plan Bartelsluis al tientallen jaren duurt en dat zulke 

processen nu 1 maal wat tijd vergen, dus Jisp wordt zeker niet benadeeld.  

 

Mvr Fens gaf aan dat de raad van mening is dat de kosten voor het verwijderen van de 

paaltjes op het Weiver en het aanleggen van druppels in het wegdek betaald dienen te 

worden uit het budget van de contactcommissie (kosten € 10.000,-). 



Anouk gaf als reactie hierop dat het wijkbudget niet bedoeld is voor de verkeersveiligheid.  

De aansprakelijkheid op het gebied van verkeersveiligheid ligt bij de gemeente en niet bij 

de contactcommissie.  

 

Als ingekomen stuk is er door Mvr N Bark toegestuurd de vraag of de druppel bij het 

voetbalveld veranderd kan worden. Nu is het zo dat de auto’s eromheen gaan omdat de 

druppel te hoog is (dit veroorzaakt gevaarlijke situaties). Dit zou waarschijnlijk op te 

lossen kunnen zijn door de druppel wat langwerpiger te maken.   

 

6. Wegsloot  

Mvr Fens vergadering 7 maart j.l. dat er voor de wegsloot een kant en klaar plan is 

gemaakt door de monumentencommissie welke is begroot op €450.000,- De knelpunten 

van de wegsloot zullen nu als eerste worden behandeld door het College.  

 

Mvr Fens komt er zo snel mogelijk op terug.  

 

7. Actielijst 

 De contactcommissie heeft 7 september naar aanleiding van de vergadering van 7 

september een actielijst gemaakt van punten waarop al geruime tijd wordt gewacht.    

- Schilderen van de bruggen 

Antwoord van de gemeente: Het onderhoud van de bruggen valt onder het 

kunstwerken areaal en wordt bekeken in 2016 of 2017. De contactcommissie 

heeft de vraag aan Mvr Fens (wethouder) gesteld wat dit inhoudt. Mvr Fens komt 

hier op terug .   

Jim heeft contact met de gemeente gehad omtrent het schilderen van de bruggen, 

dit staat nog niet op de begroting voor 2016/2017.  

 

Reactie vanuit de gemeente is dat als het nodig is om de bruggen te schilderen de 

contactcommissie dit ook zelf kan doen en dat de gemeente geld beschikbaar stelt 

voor verfspullen. Het zelf verven van gemeente bruggen gebeurd namelijk ook in 

Oost-Knollendam geeft de gemeente aan. De gemeente heeft gevraagd of de 

contactcommissie een inventarisatie wilt maken welke bruggen eerst geschilderd 

moeten worden.    

 

- Geul voor drempels bij school  

Klacht van Dhr Heijkamp, en ook al reeds eerder gemeld bij de gemeente, dat er 

een geul zit voor de drempels tussen de school en het Hoek van Bosch. Als je over 

de drempels heen rijdt met de fiets is het gevoel of je tegen een stoeprand oprijd.  

De gemeente heeft als antwoord gegeven dat de drempels voldoen aan de 

normen voor hoogte dus klacht is niet goed begrepen.  

 

Contactcommissie heeft in december j.l. nogmaals een melding bij de gemeente       

gemaakt betreffende de klacht. Terugkoppeling ontvangen van de gemeente op 

14 januari ’16 dat de klacht is afgehandeld. Er is nog niets veranderd en de 

contactcommissie neemt opnieuw actie. 

  

Drempel is in maart 2016 aangepast. 

 

- Dorpsstraat en de stoep van het Oosteinde  

Deze lijken wel een wasbord. Contactcommissie stuurt een melding naar de 

gemeente en vraagt om reactie.  

 

- Paaltjes Weiver 

Nog geen reactie wordt vervolgt.  

 

 

 



- Bomen en openbaar groen 

De bomen zijn waar mogelijk uitgedund of korter gemaakt.  

 

-    Weinig honden bakken weiver en nieuwe buurt (2 november 2015) 

Annemiek Vogel: opmerking dat er te weinig honden bakken zijn op het Weiver en 

in de nieuwe buurt. Contactcommissie moet dit nog bespreken.  

 

- Smoelenboek (2 november 2015) 

Annemiek Vogel vraagt of er een smoelenboek gemaakt kan worden zoals ook in 

omloop is in de Wijdewormer. Onderzoeken of dit te realiseren is.  

 

 

8. Ingekomen stukken  

Mvr N. Bark toegevoegd bij verkeersveiligheid  

 

 

9. Rondvraag 

Dhr Mandjes: Er is een bewoners initiatief -> Duurzaam Wormerland welke 

Wormelanders helpt met een nemen van maatregelen om energie te besparen.  

Hierbij kun je terecht voor vragen over zonnepanelen en allerlei isolatiemaatregelen zoals 

vloer en spouwmuurisolatie. Met het selecteren van drie leveranciers helpt het 

bewonersinitiatief inwoners te kiezen uit het woud van aanbieders.  

En het is bedoeling om dit initiatief ook over Jisp uit te rollen.  

 

Reactie van Dhr Koelemeijer dat zonnecellen met name geschikt zijn voor de Nieuwe 

Buurt omdat hier zich grote dakvlakken bevinden op het zuiden.  

 

Jan Koene vraagt hoe het zit met de huurwoningen (als bewoners bijvoorbeeld 

zonnecellen willen plaatsen) Dhr mandjes geeft aan dat Duurzaam Wormerland hierover 

in gesprek is met Wormerwonen 

 

Mvr Beunder vraagt wanneer er weer een krantje wordt uitgegeven.  

Reactie Anouk dat het budget van de contactcommissie behoorlijk is verminderd en er 

daarom is gekozen om nog geen krantje uit te geven.  

De stoep van Hoek van Bosch naar school is zeer slecht. (hierover heeft de 

contactcommissie al vragen gesteld naar de gemeente)  

 

Mvr Slegers. De druppels op de dorpsstraat werken best goed alleen bij de voetbal 

vereniging rijden de mensen eromheen.  

 

Dhr Rijken noemt de optie om optische druppels te plaatsen te plaatsen zoals in De Rijp. 

Anouk i.v.m. de breedte van de weg kan dit niet toegepast worden.  

En tevens is het budget niet voldoende om dit te realiseren.  

 

Mvr Beunder of de enveloppen zoals in Oost Knollendam een optie zijn.  

Dit kan niet omdat het een doorgaande weg is.  

 

Jan Koene 

Er zijn verschillende reacties dat het laarzenpad te korte tijd geopend is.  

 

Eerst volgende vergaderdata  

18 mei 2016 (was 9 mei) 

 


